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Mieszkańcy 
kontra Netto

Będzie dodatkowy 
przystanek na Pomorskiej?
\\\ PIASECZNO 

Mieszkańcy zgłaszają potrzebę 
utworzenia dodatkowego 
przystanku na ul. Pomorskiej 
w Piasecznie.

P rośbę mieszkańców do burmistrza 
przekazała radna Olga Śmietanow-

ska.
– Zwracam się do Pana z wnio-

skiem o rozważenie dostawienia do-
datkowego przystanku autobusu linii 
L32 na ulicy Pomorskiej. 

Nowy przystanek zostanie ulokowany przy Pomorskiej lub między Tetmajera  
i Broniewskiego
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Mieszkańcy obawiają się o to, że dostawy towarów wywołają nadmierny hałas 
i zniszczą ulice

\\\ JÓZEFOSŁAW 

czytaj na str. 2

dokończenie na str. 3
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\\\ JÓZEFOSŁAW 

Mieszkańcy ulic Osiedlowej, 
Cyraneczki i Kuropatwy 
obawiają się powstającego 
niedaleko ich domów sklepu 
sieci Netto. Głos w ich 
sprawie zabrał radny Maciej 
Dłużniewski.

R adny pod koniec 2024 roku złożył 
interpelację do burmistrza w spra-

wie budowy sklepu.
– Mieszkańcy ul. Osiedlowej w 

Józefosławiu zostali bezpośrednio do-
tknięci budową sklepu Netto, a tym 
samym konsekwencjami wynikają-
cymi z jego funkcjonowania. Zgod-
nie z deklaracjami Inwestora, Gmina 
Piaseczno oraz Starostwo Powiatowe 
w Piasecznie uznały tę inwestycję za 
obiekt nieuciążliwy. Nie przeprowadzo-
no żadnych konsultacji społecznych z 
mieszkańcami, którzy będą najbardziej 
dotknięci negatywni skutkami tej in-
westycji – napisał we wstępie radny 
Dłużniewski.

\\\   Ludzie są mocno  
zaniepokojeni

Maciej Dłużniewski podkreśla, że 
jedyne spotkanie w sprawie budowy 
sklepu odbyło się z II zastępcą Bur-
mistrza Miasta i Gminy Piaseczno, ale 
już po wydaniu pozwoleń na realiza-
cję inwestycji. Radny dodaje, że drogi 
w okolicy powstającego sklepu nie są 
przystosowane do ruchu pojazdów 
ciężarowych.

– Ulica Osiedlowa, będąca drogą 
wąską i pozbawioną chodników oraz 
tras rowerowych, nie jest w żaden spo-
sób przystosowana do obsługi pojaz-
dów ciężarowych, co zwiększa ryzyko 
wypadków i stwarza bezpośrednie 
zagrożenie dla bezpieczeństwa miesz-
kańców, szczególnie dzieci – zauważa 
we wniosku radny.

Mieszkańcy obawiają się o to, że 
dostawy towarów wpłyną negatywnie 
na ich jakość życia – ze względu na ha-
łas i potencjalne zniszczenia infrastruk-
tury drogowej. W sprawie budowy 
sklepu napisała do nas również jedna 
z mieszkanek Józefosławia.

– Brak barier dźwiękochłonnych, 
rażące i mocne oświetlenie funkcjonu-

jące całą noc, dostawy ciężkimi samo-
chodami, a budynki, tak jak wspomnia-
łam, odsunięte są tylko 6 m od inwesty-
cji – napisała zaniepokojona kobieta.

\\\   Jest odpowiedź  
urzędu

Na interpelację radnego Macieja 
Dłużniewskiego odpisał wiceburmistrz 
Robert Widz. Podkreślił, że według 
miejscowego planu zagospodarowa-
nia przy ul. Osiedlowej może powstać 

zabudowa jednorodzinna z dopuszcze-
niem nieuciążliwych usług jako wbudo-
wanych w budynki mieszkalne lub jako 
obiekty wolnostojące w szczególności 
w zakresie handlu, obsługi finansowej, 
biur czy gastronomii. II Zastępca Bur-
mistrza zwrócił także uwagę na fakt, że 
to starostwo powiatowe nadzoruje pro-
ces wydawania pozwoleń na budowę. 
Podkreślił także, że Inwestor podpisał 
z gminą porozumienie.

– Zgodnie z zapisami porozumie-
nia Inwestor zobowiązał się do prze-
budowy ul. Osiedlowej na odcinku 
od ul. Cyraneczki – napisał wicebur-
mistrz. – Obecnie procedowane jest 
pozwolenie na rozbudowę tego frag-
mentu ul. Osiedlowej. Zgodnie z zapi-

sami przedmiotowego porozumienia 
wszelkie koszty powstałe w związku z 
tą inwestycja, zarówno na etapie pro-
jektowym, jak i wykonawczym, ponosi 
tylko i wyłącznie Inwestor. Prace te 
prowadzone są w ścisłej koordynacji 
z Gminą, finalnie wszelkie nakłady 
poczynione w zakresie rozbudowy 
układu komunikacyjnego mają być 
przekazane na majątek Gminy nieod-
płatnie z zachowaniem 60-miesięcznej 
gwarancji właściwego usunięcia wad i 
usterek – dodaje Robert Widz.

\\\   Bez ciężarówek?
Wiceburmistrz rozwiał też niepo-

koje mieszkańców w kwestii samocho-
dów ciężarowych.

– Ruch pojazdów ciężarowych 
o masie powyżej 3,5 tony nie będzie 
dozwolony z wyłączeniem pojazdów 
służb miejskich i obsługi sklepu, w 
związku z projektowanym znakiem B-5 
(zakaz wjazdu samochodów ciężaro-
wych przekraczających masę 3,5 tony 
– przyp. red.). Ograniczenia tonażowe 
obowiązywać będą na ul. Osiedlowej i 
nowo budowanej ulicy Kuropatwy, za-
tem nie przewidujemy obsługi sklepu 
Netto od tych ulic – zapewnił wicebur-
mistrz Rober Widz.

W podsumowaniu II Zastępca 
Burmistrza podkreślił, że na pytania 
postawione przez radnego Macieja 
Dłużniewskiego powinno odpowie-
dzieć starostwo. Niemniej Robert Widz 
zapewnił, że gmina również zwróci się 
do inwestora z prośbą o udzielenie od-
powiedzi na niepokojące mieszkańców 
kwestie.

RMK

Mieszkańcy kontra Netto

Radny Dłużniewski 
podkreśla, że jedyne 
spotkanie w sprawie 

budowy sklepu odbyło się 
już po wydaniu pozwoleń 

na realizację inwestycji

Krótsza trasa 724
\\\ KONSTANCIN-JEZ./PIASECZNO 

Linia autobusowa 724  
w tygodniu będzie kursowała 
na skróconej trasie,  
a w weekendy ma być 
całkowicie zawieszona. 

O d 20 stycznia linia autobusowa 
724 kursuje na skróconej trasie, 

obejmującej jedynie odcinek pomiędzy 
osiedlem Kabaty a centrum Konstan-
cina-Jeziorny. Zmiany te są wynikiem 
fatalnego stanu drogi wojewódzkiej nr 
721, która jest w trakcie przebudowy. 
Jednocześnie trasy linii L16, L32, L52, 
N50 pozostają bez zmian.

Przebudowa drogi wojewódzkiej 
nr 721 na odcinku Piaseczno–Konstan-
cin-Jeziorna wpłynęła na konieczność 
reorganizacji komunikacji publicznej. 
Zarząd Transportu Miejskiego w War-
szawie poinformował, że z uwagi na zły 
stan nawierzchni, autobusy linii 724 
od poniedziałku 20 stycznia kursują 
według skróconego schematu i zmiana 
ta obowiązuje aż do odwołania.

Nowa trasa autobusu 724 obejmu-
je jedynie połączenie między osiedlem 
Kabaty a centrum Konstancina-Jezior-
ny. Przystankiem końcowym stał się 
Mirkowska 03, zlokalizowany przy ul. 
Bielawskiej, w sąsiedztwie Szkoły Pod-
stawowej nr 3. W drodze powrotnej 
autobusy zawracają na rondzie Wło-
dzimierza Kozakiewicza „Barry’ego” 
w Konstancinie-Jeziornie. W związku 
z tymczasową zmianą zawieszono ob-
sługę przystanków Chyliczki 02 i Oku-

lickiego 52. Na czas obowiązywania 
nowej trasy dla linii 724 wprowadzono 
również specjalny rozkład jazdy.

W tej chwili nie ma możliwości za-
pewnienia alternatywnej komunikacji 
ani wyznaczenia objazdu inną trasą. 
Podjęto jednak działania, mające na 
celu jak najszybsze przywrócenie po-
łączeń autobusowych dla mieszkańców 
Chyliczek. Na ten moment mieszkańcy 
mogą korzystać z linii L53 z przystanku 
przy ul. Urbanistów bis lub z linii L16 
z przystanku przy Lidlu, w pobliżu ul. 
Śniadeckich.

Zarząd Transportu Miejskiego do-
datkowo zapowiedział, że w weekendy 
kursowanie linii 724 ma zostać całko-

wicie zawieszone. Jednakże burmistrz 
gminy Konstancin-Jeziorna, Michał 
Wiśniewski, wyraził zdecydowany 
sprzeciw wobec tego rozwiązania. Wła-
dze gminy prowadzą intensywne roz-
mowy z ZTM, aby uniknąć wyłączenia 
weekendowych kursów i jednocześnie 
poprawić dostępność komunikacji w 
innych rejonach. Proponowane alter-
natywy obejmują uruchomienie ko-
munikacji zastępczej dla mieszkańców 
Skolimowa, skierowanie autobusów 
przegubowych na trasę linii 251 oraz 
zwiększenie częstotliwości kursów li-
nii 710.

Rozmowy w tej sprawie są na za-
awansowanym etapie, a ostateczne 
decyzje mają zapaść w połowie lutego. 
Władze gminy podkreślają, że będą in-
formowały mieszkańców o wszelkich 
zmianach.

RMK

Władze gminy prowadzą intensywne rozmowy z ZTM, aby uniknąć wyłączenia 
weekendowych kursów
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Będzie dodatkowy 
przystanek na Pomorskiej?
W chwili obecnej autobus jadąc w stro-
nę urzędu miasta zatrzymuje się mię-
dzy ulicą Derdowskiego a Kajki, następ-
nie dopiero za skrzyżowaniem, na ulicy 
Sienkiewicza (odległość między tymi 
przystankami to ok. 1 km). Przystanek 
zlokalizowany na wysokości ulicy „In-
ki” Siedzikówny po obu stronach ulicy 
Pomorskiej byłby zasadny z uwagi na 
znajdujące się tam centrum medycz-
ne, punkt obsługi klienta PGNiG oraz 
możliwość przesiadki do autobusów 
na ulicy Sienkiewicza w stronę Goł-
kowa linii 727, L2, L5, L12, L13, L17, 
L19, L52 – napisała we wniosku Olga 
Śmietanowska.

\\\   Urząd przychylny  
sprawie

Okazuje się, że temat ten znany jest 
już w urzędzie.

– Informujemy, że w przedmioto-
wej sprawie zostały przeprowadzone 
konsultacje z ZTM Warszawa. Zgod-
nie z opinią organizatora transportu 
ZTM Warszawa uważamy za zasadne 
ustanowienie nowego przystanku we 
wskazanej lokalizacji lub pomiędzy 
ulicami Tetmajera i Broniewskiego w 
kierunki krańca Grochowa. Pozwoli to 

na łatwy dostęp do przychodni jak rów-
nież PGNiG – odpowiedział zastępca 
burmistrza Robert Widz.

\\\   Przy Sienkiewicza  
zmiany nie są konieczne

Dodatkowo wiceburmistrz pod-
kreślił, że obecna lokalizacja przy-
stanku przy Sienkiewicza pozwala na 
zaplanowanie podróży tak, że nie jest 
konieczne ustanowienie dodatkowego 
punktu postoju.

– W kierunku Piaseczna funkcjo-
nuje przystanek przy ul. Sienkiewicza 
w obu kierunkach, który jest zlokalizo-

wany około 100 metrów od wspomina-
nych we wniosku punktów. Dodatkowy 
przystanek nie wniesie znacznego udo-
godnienia dla mieszkańców – zapowie-
dział Robert Widz.

Gmina po konsultacji z ZTM zamie-
rza uruchomić przystanek przy Pomor-
skiej lub, jak wspomniał zastępca, mię-
dzy Tetmajera i Broniewskiego.

– W związku z pozytywną opinią 
ZTM Warszawa w najbliższym czasie 
rozpoczęte zostaną prace w celu uru-
chomienia nowego przystanku – dodał 
Robert Widz.

Agnieszka Deja

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

Konstanciński magistrat 
wprowadził system kolejkowy, 
który ma przyspieszyć 
i ułatwić mieszkańcom 
załatwianie spraw 
urzędowych.

W Urzędzie Miasta i Gminy Kon-
stancin-Jeziorna wprowadzono 

nowoczesny system kolejkowy. Spe-
cjalne urządzenie pozwala wybrać na 
ekranie sprawę, którą chce się załatwić.

– Konstanciński magistrat zmienia 
się dla mieszkańców. Jedną z ostatnich 
nowości jest wdrożenie nowego syste-
mu kolejkowego. Elektroniczne urzą-
dzenie z monitorem zostało zamon-
towane w holu urzędu, przy wejściu 
do części przeznaczonej dla interesan-
tów. Każdy mieszkaniec, korzystając 
z ekranu dotykowego, może wybrać 
kategorię sprawy, którą chce załatwić 
– poinformowała gmina.

\\\   Niebawem też  
rezerwacje online

System został wprowadzony pod 
koniec 2024 roku.

– Aktualnie dostępne są cztery 
opcje: dowody osobiste, ewidencja 
ludności, rejestracja aktów stanu cy-
wilnego oraz wydawanie odpisów 

z USC. W przyszłości zakres usług 
będzie sukcesywnie poszerzany. Po 
dokonaniu wyboru system drukuje 
bilet z numerem oraz informacją o 
liczbie osób oczekujących w kolejce. 
Gdy przyjdzie kolej interesanta, jego 
numer zostaje wyświetlony na ekra-
nie przy odpowiednim stanowisku. 
Rozwiązanie to ma usprawnić obsługę 
mieszkańców i przyspieszyć załatwia-
nie spraw urzędowych. To jednak nie 
wszystko. Wkrótce mieszkańcy zyskają 
dodatkowe udogodnienie – możliwość 
rezerwacji wizyt online – dodaje urząd.

Agnieszka Deja

Urząd z numerkami

Na bilecie widnieje numer  
oraz informacja o liczbie osób  
oczekujących w kolejce
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Korzyści dla mieszkańców
Miasto Polskich Mistrzów Olimpijskich to projekt, który ma na celu 

połączenie nowoczesnej urbanistyki z ideą promowania sportu i wartości 
olimpijskich. W ramach inwestycji PROFBUD planuje rozbudowę lokalnej 
infrastruktury drogowej, co znacznie usprawni komunikację w regionie. 
Kluczowym elementem będzie połączenie inwestycji z trasą S7 oraz wpro-
wadzenie autonomicznej komunikacji autobusowej, która ułatwi dostęp 
do stacji PKP Warszawa Jeziorki. Istotnym punktem rozwoju lokalnej spo-
łeczności będzie również realizacja nowoczesnych placówek edukacyj-
nych. Biorąc pod uwagę realizację całości idei PROFBUD planuje budowę 
i modernizację szkół, przedszkoli i żłobków, co zwiększy dostępność edu-
kacji dla najmłodszych mieszkańców i stworzy około 2400 nowych miejsc  
w takich placówkach.

Firma powołała Rzecznika Inwestycji, który odpowiada na pytania 
mieszkańców na lokalnych forach w jednym z popularnych mediów spo-
łecznościowych.

Centrum Sportu: Ambitna wizja
Koncepcja projektu zakłada również powstanie Centrum Sportu, które 

mogłoby stać się jednym z największych obiektów tego typu w Europie 
pod względem liczby kortów tenisowych i do padla. Według propozycji 
złożonej Gminie, obiekty sportowe mają być dostępne dla mieszkańców 
inwestycji oraz lokalnej społeczności Gminy. Między innymi, uczniowie  
z pobliskich placówek edukacyjnych mogliby korzystać za darmo z obiektu 
w godzinach szkolnych.  

Symboliczne przestrzenie w duchu olimpijskim
W ramach projektu planuje się stworzenie przestrzeni symbolicznych, 

które podkreślą wartości olimpijskie i będą źródłem inspiracji. Jednym 

z takich elementów ma być Mila Olimpijska – trasa biegowa oplatająca 
miasto, łącząca aktywność fizyczną z edukacją na temat osiągnięć polskich 
olimpijczyków. Dodatkowo proponowana Aleja Mistrzów Sportu ma stać 
się miejscem celebracji sukcesów sportowych oraz przestrzenią inspiracji 
dla przyszłych pokoleń.

Spojrzenie w przyszłość
Miasto Polskich Mistrzów Olimpijskich to projekt, który może odmienić 

krajobraz gminy Lesznowola. – Rozpoczęcie budowy pierwszego etapu 
to dla nas niezwykle ważny krok – mówi Paweł Malinowski, Prezes Grupy 
PROFBUD – Wierzymy, że to miejsce 
stanie się inspiracją dla lokalnej spo-
łeczności i przestrzenią, gdzie olimpij-
skie wartości będą integralną częścią 
codziennego życia. Dzięki temu dzieci 
i młodzież z całej gminy Lesznowo-
la będą mogły rozwijać swoje pasje  
w bezpiecznej przestrzeni, która wspie- 
ra ich rozwój fizyczny i mentalny. Cen-
trum Sportu wyobrażam sobie jako 
miejsce wyjątkowe na skalę kraju,  
a pod względem liczby kortów teniso-
wych i do padla jako jedno z najwięk-
szych w Europie. – podkreśla.

Dzięki temu przedsięwzięciu Gmina Lesznowola ma szansę zyskać 
nowoczesną przestrzeń łączącą sport, edukację oraz rozwój lokalnej  
infrastruktury drogowej, jedyną taką na mapie Polski.

605 606 606, WWW.PROFBUD.PL

OLIMPIJSKA, MYSIADŁO K. WARSZAWY

Miasto Polskich Mistrzów Olimpijskich z pozwoleniem na budowę. 
Inwestycja PROFBUD nabiera wiatru w żagle. 
Firma PROFBUD oficjalnie ogłosiła rozpoczęcie budowy Miasta Polskich Mistrzów Olimpijskich, którego udziałowcem i partnerem merytorycznym jest Robert Lewandowski.  
Dzięki prawomocnemu pozwoleniu na budowę rozpoczęto realizację pierwszego etapu inwestycji. W ramach tej fazy powstanie pierwszy budynek dzielnicy „Paryż”,  
obejmujący 285 mieszkań rozmieszczonych na sześciu piętrach. Architektura będzie nawiązywać do stylu francuskiego, a jej centralnym elementem stanie się „zielony kanion”  
inspirowany magią Champs-Élysées. Będzie to przestrzeń pełna roślinności, stworzona z myślą o relaksie i integracji. Zakończenie budowy pierwszego etapu planowane jest  
na czwarty kwartał 2026 roku. Inwestycja zlokalizowana jest w Gminie Lesznowola, ok. 2 km od Lasu Kabackiego.
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\\\ GÓRA KALWARIA 

Inauguracja tegorocznej  
edycji projektu Moda  
na Recykling odbyła się  
w poniedziałek (13 stycznia) 
w Górze Kalwarii.

G óra Kalwaria, to jedna z sześciu 
gmin z całej Polski, będących part-

nerami projektu i jednocześnie jedyna 
w powiecie piaseczyńskim. Dlaczego, 
podobnie jak sześć lat temu, wspiera 
inicjatywę?

– Ze względu na skalę problemu 
– mówi burmistrz Arkadiusz Strzy-
żewski.

– Podoba mi się też, że elektrood-
pady, które trwale utraciły swoje funk-
cje, w cyklu recyklingu dostają nowe 
życie – dodaje.

– Jesteśmy bardzo otwarci na tę 
współpracę - uzupełnia zastępca bur-
mistrza Piotr Chmielewski.

– To projekt nowoczesny, skiero-
wany do młodzieży, firmowany przez 
znane postacie świata mody. Nie byłoby 
nas stać, jako gminy, na taki rozmach.

\\\   Świat mody  
w procesie recyklingu

Inauguracja w Górze Kalwarii, to 
warsztaty dla młodzieży w sali wido-

wiskowej ośrodka kultury. Na stolikach 
warsztatowych leżą elektroodpady, a 
młodzież uczy się, jak odzyskać z nich 
cenne elementy do wykorzystania w 
innych urządzeniach i jak twórczo prze-
tworzyć kable, taśmy, nity, sprzączki 
w modne elementy futurystycznych 
ubrań. Wśród nich krąży, sama w spod-
niach pełnych odblasków, Ewa Ślusa-
kiewicz, projektantka mody – laureatka 
„Srebrnej Pętelki” za swoją pierwszą 
kolekcję „IN THE END”, wyróżnienia 
od magazynu ELLE za projekt koszu-
li, w ramach konkursu ELLE x Fiskars 
ReNew Fashion oraz II miejsca w kon-
kursie Cyrkularna Moda.

– Moją inspiracją, jak wielu innych 
w mojej branży, jest Stella McCartney – 
mówi Ewa Ślusakiewicz. Stella McCart-
ney, brytyjska projektantka, jak można 

wyczytać ze strony www, wypełnia 
misję ekologiczną i wspiera zrówno-
ważony rozwój. Znana jest z innowacyj-
nych sposobów przygotowania swoich 
kolekcji i rezygnacji z naturalnych skór i 
futer. Trudno jednak wg. Ewy Ślusakie-
wicz wskazywać, czy trendy eko w mo-
dzie przyszły do nas od zagranicznych 
projektantów. – To są impulsy, które 
błyskawicznie się rozchodzą – mówi. – 
Mamy w Polsce własnych projektantów 
w cyklu zrównoważonego rozwoju – 
wymienia Jackoba Buczynskiego, Ma-
riusza Przybylskiego i Macieja Zienia. 

Ewa Ślusakiewicz na pytanie o 
gwiazdy show biznesu, które prześci-
gają się w prezentacji ciągle nowych 
kreacji mówi: – Branża modowa chło-
nie zmiany, a kierunek ekologiczny jest 
jedynym słusznym. Modne staje się już 
wśród gwiazd założenie tej samej sukni 
dwa razy na różne okazje lub zakupy w 
second-handzie i pochwalenie się tym. 
Największym zasobem modowym staje 
się własna szafa.

„Less is more – mniej znaczy wię-
cej” to kierunek, który promuje na 
przykład Maria Sadowska i jej partner 
Adrian Łabanowski. Maria Sadowska 

była, wśród innych, ambasadorką Mody 
na Recykling w poprzednich edycjach.  

\\\   Skąd takie projekty?
Wszyscy producenci wyrobów 

elektrotechnicznych zgodnie z prawem, 
na przykład Ustawą o zużytym sprzę-
cie elektrycznym i elektronicznym, są 

zobowiązani do odprowadzenia części 
zysków na cele recyklingu i edukacji 
ekologicznej. To otwiera ogromne moż-
liwości działania wśród takich firm jak 
Organizacja Odzysku Europejska Plat-
forma Recyklingu. Moda na Recykling 
to jeden z jej wielu projektów eduka-
cyjnych. Ekspertka Magdalena Staś-
kiewicz, obecna podczas inauguracji, 

zapewnia, że efekty takich działań są 
mierzalne – ilość osób objętych edu-
kacją ekologiczną w Polsce wzrasta, 
a branża recyklingu elektroodpadów 
konkuruje skutecznie z zachodnimi 
firmami. 

\\\   Jakie będzie zakończenie 
tegorocznej edycji? 

Podczas finału w Warszawie po-
wstałe z elektroodpadów kreacje w 
poprzednich edycjach prezentowały 
Anna Mucha, Basia Kurdej-Szatan, 
Dorota Gardias, Wiktoria Gąsiewska, 
Agnieszka Kaczorowska - Pela, Katarzy-
na Skrzynecka, Edyta Herbuś, Olivier 
Janiak, Zygmunt Chajzer, Krzysztof Skó-
rzyński, Paulina Sykut - Jeżyna i wielu 
innych. Gwiazdy biorą udział w poka-
zach pro bono, tym samym wspierając 
nurt ekologiczny. 

Finał na pewno będzie w Warsza-
wie i na pewno, jak poprzednio, we 
wrześniu. Udział gwiazd w tym roku 
jeszcze nie jest ogłoszony. ERP.TV – na 
profilu organizacji można szukać in-
formacji.
Tekst i zdjęcia Beata Polaczyńska

Recykling nadal modny

Góra Kalwaria, to jedna z sześciu gmin z całej Polski, będących partnerami 
projektu

Remont ulicy Łączności
\\\ LESZNOWOLA/ŁAZY 

W środę (15 stycznia) 
rozpoczął się remont ulicy 
Łączności w Łazach. Z jakimi 
utrudnieniami muszą liczyć się 
kierowcy i mieszkańcy?

P rzede wszystkim zamknięta zosta-
ła ulica Łączności na odcinku od 

ulicy Ks. Słojewskiego (bez zamknięcia 
skrzyżowania) do ulicy Polnej/Lipowej 
(bez zamknięcia skrzyżowania). Wpro-
wadzona została czasowa organizacja 
ruchu. Objazd między Łączności, a ks. 
Słojewskiego wyznaczono ulicami Li-
pową i Rolną.

– Wyjazd z ulic bocznych Irysowej, 
Masztowej, Różanej, Sosnowej możli-
wy będzie w kierunku ul. Rolnej, wy-
jazd z ul. Makowej – w kierunku ul. Ks. 
Słojewskiego, wyjazd z ul. Deszczowej 
– ul. Familijną w kierunku ul. Polnej. 
Pozostawiona zostanie wyłącznie moż-
liwość dojazdu do posesji zlokalizowa-
nych przy przebudowywanym odcinku 
ul. Łączności – informuje gmina.

Zmiany nie ominą także komunika-
cji publicznej. 

Linia L-3 – PKP PIASECZNO – … 
– Magdalenka: Słoneczna – Słoneczna 
– SĘKOCIN-LAS: Słoneczna – SĘKOCIN-
-STARY: al. Krakowska – ŁAZY: al. Kra-
kowska – MARYSIN: al. Krakowska – … 
– JASTRZĘBIEC; w wybranych kursach 
w dni powszednie dodatkowo wykony-
wane będą podjazdy do przystanku OS. 
WALENDIA w Walendowie: PKP PIA-
SECZNO – … – Magdalenka: Słoneczna 
– Słoneczna – SĘKOCIN-LAS: Słoneczna 
– SĘKOCIN START: al. Krakowska – ŁA-
ZY: al. Krakowska – Łączności – Brzo-
zowa – OS. WALENDIA 01 – Brzozowa 

– Łączności – al. Krakowska – Marysin: 
al. Krakowska – … – JASTRZĘBIEC.

Linia L-4 – Trasa podstawowa li-
nii nie ulega zmianie: MYSIADŁO – … 
– MAGDALENKA: Słoneczna – Lipowa 
– ks. Słojewskiego – ŁAZY: ks. Słojew-
skiego – Rolna – … – CM. POŁUDNIO-
WY-BRAMA PŁD.

Co istotne, linia L-4 nie będzie wy-
konywała podjazdów do przystanku 
OS. WALENDIA w Walendowie.

Zawieszone zostają przystanki 
Cmentarz 01, Rolna 01 i 02, a także 
Łazy 03.                                              RMK

Objazd między Łączności, a ks. Słojewskiego wyznaczono ulicami Lipową  
i Rolną
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URZĄD MIASTA I GMINY PIASECZNO  ul. Kościuszki 5, tel. 22 70 17 500, www.piaseczno.eu

P R O M O C J A

Kobieca Osobowość Roku 
Gminy Piaseczno 2024

Celem konkursu „Kobieca Osobowość 
Roku Gminy Piaseczno 2024” jest uhono- 
rowanie związanych z gminą Piaseczno  
aktywnych kobiet, które w 2024 r. wyróż- 
niały się w jednej z trzech kategorii, biorąc 
czynny udział w życiu lokalnej społecz- 
ności, inspirując innych i stanowiąc wzór  
do naśladowania.

Konkurs organizowany jest przez Urząd 
Miasta i Gminy Piaseczno z inicjatywy Pia- 
seczyńskiej Rady Kobiet. Jego adresatka- 
mi są kobiety urodzone, zamieszkałe lub 
prowadzące działalność na terenie gminy 
Piaseczno. Panie zostaną wyróżnione za 
działalność w trzech obszarach: „biznes”, 
„działalność kulturalna i edukacyjna” oraz 
„aktywność społeczna”. Kandydatki do na-
grody w poszczególnych kategoriach mogą 
być zgłaszane przez osoby fizyczne znające 
specyfikę aktywności kandydatki (w tym 
przez samą kandydatkę), przez instytucje 
lub organizacje.

Zgłoszenia przyjmowane będą do 31 
stycznia 2025 r.oku W celu zgłoszenia 
swojej kandydatki należy wypełnić spec-
jalny formularz dostępny do pobrania  
w BIP gminy Piaseczno: bip.piaseczno.eu  
lub w wersji papierowej w siedzibie urzędu,  

a następnie przesłać go drogą elektronicz- 
ną na adres mailowy: kobieca.osobowosc 
@piaseczno.eu, złożyć osobiście w kance- 
larii Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno przy 
ul. Kościuszki 5 lub przesłać pocztą na 
adres urzędu.

Oceny kandydatek dokona specjalnie 
powołana kapituła. Pod uwagę brana 
będzie zgodność działalności kandydatek  
z ideą konkursu.

W przypadku kategorii „biznes” kryte-
riami oceny będą: prowadzenie z sukce-
sem własnej działalności gospodarczej lub 
pełnienie z sukcesami funkcji kierowni- 
czych, działanie zgodnie z zasadami równo- 
uprawnienia, wdrażanie rozwiązań organi- 
zacyjnych przyjaznych kobietom i osobom  
50+, stałe rozwijanie własnych kompe- 
tencji zawodowych, wdrażanie innowacji,  
stosowie nowatorskich metod zarządza- 
nia zapewniających sukces rynkowy i jed- 
nocześnie satysfakcję pracowników, aktyw- 
ność biznesowa wspierająca lokalne śro-
dowisko.

W ocenie kandydatek w kategorii „dzia- 
łalność kulturalna i edukacyjna” kryteriami 
oceny będą: organizowanie lub wspiera-
nie różnorodnych inicjatyw edukacyjnych 

na rzecz szeroko rozumianego lokalne-
go środowiska, wspieranie szkół i innych 
placówek oświatowych, wdrażanie inno- 
wacyjnych metod nauczania i wychowa- 
nia, inicjowanie działań kulturalnych, pro-
mowanie lokalnych inicjatyw kulturalnych 
oraz ludzi kultury z Piaseczna i okolic. Kan- 
dydatki w tej kategorii oceniane będą pod 
względem wybitnych osiągnięć w jednej  
z dziedzin kultury i/lub promowania ziemi 
piaseczyńskiej poprzez działalność kultu- 
ralną.

Natomiast w kategorii „aktywność spo- 
łeczna” nadrzędne kryterium oceny to pro- 
wadzenie działalności skupiającej się w ob- 
szarze praw kobiet, ekologii, wsparcia 
środowisk szczególnie narażonych na dys-
kryminację lub wykluczenie społeczne,  
a także lokalna działalność na rzecz innych, 
wsparcie lub integracja różnych lokalnych 
środowisk i grup społecznych.

Prace kapituły konkursu rozpoczną się 
na początku lutego 2025 r., a nazwiska lau-
reatek poznamy na uroczystej gali, która 
odbędzie się 7 marca 2025 r.

Regulamin konkursu dostępny jest na 
stronie bip.piaseczno.eu.

Już po raz czwarty mieszkańcy gminy mogą wskazać związane z gminą Piaseczno kobiety  
wyróżniające się w jednej z trzech kategorii: „biznes”, „działalność kulturalna i edukacyjna”  

oraz „aktywność społeczna”.

Poradnia Psychologiczno- 
-Pedagogiczna we wrześniu
\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

Radny Tomasz Nowicki 
przekazał dobre wieści, 
dotyczące powstania 
zamiejscowego punktu 
Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Konstancinie-
-Jeziornie.

P rzypomnijmy, że radny wniosko-
wał o powstanie punktu w ubie-

głym roku. Obecnie tylko jedna porad-
nia w powiecie piaseczyńskim pełni 
tę funkcję. Jej punkty znajdują się w 
Piasecznie, Górze Kalwarii i Tarczynie. 
Tomasz Nowicki poinformował, że do-
stęp do usług poradni dla mieszkańców 
gminy Konstancin-Jeziorna jest utrud-
niony ze względu na ograniczoną liczbę 
specjalistów i odległość punktów od 
miejsca zamieszkania chętnych.

W sprawie otwarcia punktu Po-
radni Psychologiczno-Pedagogicznej 
w Konstancinie-Jeziornie radny napi-
sał do burmistrza. W styczniu udało 
się w końcu uzyskać konkrety.

– Podczas wczorajszej rozmowy 
z zastępcą burmistrza Katarzyną Tu-
sińską otrzymałem potwierdzenie, że 

jeszcze w tym roku w Konstancinie 
powstanie punkt zamiejscowy Po-
radni Psychologiczno-Pedagogicznej! 
– napisał w czwartek (16 stycznia) 
radny w mediach społecznościo-
wych.

\\\   Lokal już jest,  
ale konieczny będzie remont

Wybrano już miejsce, w którym 
punkt zostanie otwarty.

– Placówka zostanie zlokalizo-
wana w Szkole Podstawowej nr 3, 
w nieużywanym obecnie skrzydle 
budynku. Pomysł na adaptację te-
go miejsca zgłosiła radna Gabriela 
Dworniak-Niewiarowska podczas 
naszego spotkania ze starostą. Na-
stępnie komisja BOKiS skierowała do 
burmistrza odpowiedni wniosek. Po 
wizji lokalnej Urząd Miasta potwier-
dził możliwość lokalizacji Poradni w 
tym miejscu. Taką odpowiedź uzy-

skałem również w kilku złożonych 
przeze mnie interpelacjach – dodał 
radny Tomasz Nowicki.

Jak napisał Tomasz Nowicki, te-
raz gmina musi wyremontować po-
mieszczenia w szkole.

– Aby w szkole mogły powstać 
gabinety i pokój dla specjalistów, 
konieczne jest przeprowadzenie re-
montu. Prace planuje się rozpocząć 
w wakacje, tak aby od 1 września 
poradnia mogła rozpocząć swoją 
działalność i przyjmować dzieci oraz 
młodzież potrzebujących wsparcia – 
podał w mediach społecznościowych 
radny.

Agnieszka Deja 

\\\ PIASECZNO 

Na prośbę mieszkańców 
Antoninowa oraz gminy 
Piaseczno od 11 stycznia 
ZTM na stałe zmieniła trasę 
autobusu linii L-5, ułatwiając 
tym samym dostęp  
do komunikacji publicznej  
dla mieszkańców Antoninowa 
i Mieszkowa.

C o za tym idzie, od 11 stycznia linia 
L-5 kursuje na trasie:
PIASECZNO: Zgoda – … – KULE-

SZÓWKA: Masztowa – Złotych Piasków 
– ANTONINÓW: Złotych Piasków – Ra-
domska – STEFANOWO: Graniczna – 
ANTONINÓW: droga przy cmentarzu 
– CM. POŁUDNIOWY–BRAMA PŁD.

\\\   Są nowe przystanki
Na nowej trasie uruchomione zo-

stały następujące przystanki:
RADOMSKA 01 – przy ul. Złotych 

Piasków w Antoninowie, przed skrzy-
żowaniem z ul. Radomską (kierunek 
południowy),

RADOMSKA 03 – przy ul. Radom-
skiej w Antoninowie, przed skrzyżowa-

niem z ul. Złotych Piasków (kierunek 
wschodni),

ŚW. ANTONIEGO 01 – przy ul. Zło-
tych Piasków w Antoninowie, za skrzy-
żowaniem z ul. Św. Antoniego (kieru-
nek południowy),

ŚW. ANTONIEGO 02 – na istnieją-
cym chodniku przy ul. Złotych Piasków 
w Antoninowie, za skrzyżowaniem z 
ul. Św. Antoniego (kierunek północny),

KULESZÓWKA 03 – przy ul. Zło-
tych Piasków w Kuleszówce, za skrzy-
żowaniem z ul. Masztową (kierunek 
południowy).

Wszystkie przystanki funkcjonują 
od teraz w trybie „na żądanie”. Zmiana 
trasy obowiązuje od 11 stycznia. Nowy 
rozkład jazdy jest dostępny na stronie 
internetowej ZTM: www.wtp.waw.pl.

RMK

L-5 jedzie nową 
trasą

Wszystkie przystanki funkcjonują  
w trybie „na żądanie”
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„Placówka zostanie 
zlokalizowana w Szkole 

Podstawowej nr 3”
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U mawialiśmy się kilka razy na to 
spotkanie i w końcu doszło do 

skutku 15 stycznia 2025 r. Moimi goś-
ćmi byli, tego zimowego deszczowego 
dnia, Krysia i Symplicjusz, absolwenci 
liceum w dawnej Platerówce. Szkoły, 
która została zlikwidowana w 1967 r., 
a jej uczniowie i nauczyciele przeszli do 
ogólniaka przy ul. Chyliczkowskiej, ale 
to już były czasy, w których Krystyna i 

Symplicjusz nie byli w Platerówce. Ta 
niezwykła para połączyła się dopiero 
27 lat temu, mimo, że znali się od szkoły 
średniej, ale los ich niósł w różne stro-
ny. Są przykładem, że w każdym wieku 
można spotkać swoją połówkę jabłka. 
Dziś są moimi miłymi sąsiadami i bar-
dzo chciałam usłyszeć ich opowieści 
o regionie, które mnie i ich interesuje.

\\\   Połączyła nas  
historia Ksawciów

Dawno temu opisałam historię pa-
ry lokatorów mieszkających w domu 
przy ul. Bema w Piasecznie. Było to 
małżeństwo zaprzyjaźnione z moimi 
dziadkami, Różą i Stanisławem i często 
mając 4-5 lat gościłam u nich w miesz-
kaniu. Mieszkanie znajdowało się w 
domu państwa Turków, dom dalej stoi 
i ma się dobrze, co się nieczęsto zdarza, 
pozostał w rodzinie.

Do Heleny i Ksawerego Dąbrow-
skich, zwanych Ksawciami, wchodziło 
się wejściem od podwórka w sień i po-
tem w drzwi na parterze po lewej stro-
nie. Nastrój tego mieszkania był o tyle 
ciekawy, że teraz nikt tak nie mieszka. 
Pokój z kuchnią, nieduże pomieszcze-

nia z drewnianymi podłogami z desek. 
Życie rodziny toczyło się w kuchni, 
pokój był od święta. W pomieszczeniu 
kuchni pamiętam kuchnię węglową, 
obszerne łoże małżeńskie z wysokimi 
drewnianymi zagłówkami i stojącą 
pod oknem, a okno z widokiem na po-
dwórko i ul. Kniaziewicza,  maszynę 
do szycia Singer. Zapach tego mieszka-
nia był w stylu zupa zacierkowa, bo na 

kuchni ciągle coś się gotowało. Pokój 
był elegancki, ze stojącym na skos w 
prawym rogu zegarem marki Gustav 
Becker z potężnym, jak mi się wtedy 
wydawało wahadłem i kryształowymi 
drzwiczkami. No i to lustro, w pięknych 
ramach dopełniało elegancji pokoju. 
Klientki, które przychodziły do kraw-
cowej Heleny miały zaszczyt wcho-
dzić do pokoju, bo tu krawcowa brała 
miarę, czyli przymierzała szyte stroje 
spinając szpilkami materiał. Pokój był 
zamykany, pachniał pastą do podłogi 
i zachwycał mnie swoją elegancją i 
kotami, które chętnie wchodziły przez 
otwarte okno. Zegar wybijał kuranty co 
pół godziny, miał przepiękny dźwięk, 
który niósł się na ulicę i buraczane pola. 
Wtedy wydawało mi się, że to wszystko 
będzie trwało wieki, że takie jest życie 
i ono się nie zmienia. Siedziałam na 
podłodze obok maszyny i zbierałam 
skrawki materiału zwane gałgankami 
i stroiłam swoje lalki w nowe kreacje. 
Ksawciowie najwidoczniej lubili moje 
towarzystwo, bo chętnie mnie widzie-
li u siebie. Własnych dzieci nie mieli, 
adoptowali dziewczynkę dawno temu 
i jak dorosła, gdzieś zniknęła, jest też 

możliwość, że to mi się przyśniło, nic 
pewnego. Ksawery Dąbrowski był stra-
żakiem, pracownikiem magazynów w 
Iwicznej.

\\\   Zalesinek,  
dr Tadeusz Matuszewski  
i Ksawciowie

Po opisaniu historii Dąbrowskich 
zadzwonił do mnie Symplicjusz i poda-
rowano mi kilka ciekawych informacji. 
Okazało się, że był blisko spokrewniony 
z lekarzem z Zalesinka dr Tadeuszem 
Matuszewskim, znanym w okolicy in-
ternistą, W latach 50. rodzina doktora 
była bardzo zaprzyjaźniona z Dąbrow-
skimi. Ksawery czasami wykonywał w 
domu doktora jakieś drobne prace, a to 
pomalował okno, a to coś naprawił. Dr 
Tadeusz w zamian za to leczył Helenę i 
Ksawerego. Czasami wysyłał młodego 
Symplicjusza na ulicę Bema z recepta-
mi lub wykupionymi lekarstwami dla 
Ksawerego. No taka wzajemna pomoc.

\\\   Cenne zdjęcia
I tu ciekawostka, bo ze spotkań 

Matuszewskich i Dąbrowskich zacho-
wały się zdjęcia. Jedno bardzo cieka-
we, bo oboje Ksawciowie stoją razem 
z doktorem przy budowie jego domu 
w Zalesinku, dziś ul. Pod Bateriami. I 
te zdjęcia były pretekstem do nasze-
go sąsiedzkiego spotkania w styczniu 
2025 r. Symplicjusz chętnie mi te zdję-
cia sprezentował, bo uważał, że mogą 
wylądować kiedyś na śmietniku, bo 
nikt nie będzie nawet wiedział kto na 
nich jest. I to jest prawda, wynika z niej 

to, że każda opisana historia zilustro-
wana zdjęciami ma szansę przetrwać 
dłużej, a zdjęcia uatrakcyjnić ją. I tak 
pisząc wspomnienie o Helenie i Ksawe-

rym nie sądziłam, że ktoś ją przeczyta 
i wyszuka w swoim albumie zdjęcia. 
Bo przecież historia Ksawciów nie jest 
specjalnie fascynująca, ale okazało się, 
że jest wektorem i kluczem do pewnej 
tajemnicy. O tajemnicy później, ale żeby 

było magicznie, to muszę wspomnieć, 
że Helena szyła przyszłej, pierwszej 
żonie Symplicjusza (w 1960 r) ślubną 
suknię, a tego się nie da zapomnieć.

Helena musiała być bardzo urokli-
wą osobą, pamiętam ją jako ciemnooką, 
o śniadej cerze kobietę w średnim wie-
ku, zawsze elegancko ubraną. Ksawery 
zmarł w 1963 r. i został pochowany na 
cmentarzu parafialnym w Piasecznie. 
Helena po odbyciu żałoby często za-
częła jeździć do Warszawy, ubierała 
się wyjątkowo elegancko, nosiła wy-
kwintne kapelusze, buty na obcasie i 
wyglądała jak amerykańska aktorka z 
tygodnika Film. Sąsiadki zadecydowały 
– ona na pewno jeździ szukać męża. I 
może tak było, bo nagle Helena zniknę-
ła z mojego życia i z ulicy Bema. Zniknę-
ło też mieszkanie Ksawciów, ktoś kupił 
zegar marki Gustav Becker, ktoś maszy-
nę do szycia. Wyobrażałam sobie jak 
zatrzymali serce zegara i pudło nieśli 
ostrożnie jakby nieśli zatrzymany czas. 

Ale czas się nie zatrzymał, tylko czasy 
się zmieniły.  

\\\   No dobrze,  
ale co z tą tajemnicą  
i czego ona dotyczy?

Z opowieści Symplicjusza dowia-
duję się, że jego dziadek Matuszewski 
był przed wojną tramwajarzem i w 
1932 r. firma Warszawskie Tramwaje 
Miejskie umożliwiła zakup działek w  
czasie parcelacji Gołkowa i Wólki Ko-
zodawskiej. Działki były tanie i dzięki 
temu stworzyła się niewielka kolonia 
tramwajarzy w tej okolicy. Matuszew-
scy kupili działkę, która miała wejście 
od ul. Pod Bateriami i od ul. 11 Listo-
pada. Postawili na działce drewniany 
domek. Najbliższymi sąsiadami byli 
państwo Chełmońscy, Gliczarowie, 
Szymalowie i Piotrowscy.

Postanowiłam przyjrzeć się temu 
sąsiedztwu, a szczególnie zaintereso-
wałam się Chełmońskimi. Tym bardziej 
urosła moja ciekawość, że znałam też 
fascynująca historię małżeństwa, sąsia-
dów Chełmońskich, tych z naprzeciw-
ka. Byłam pewna ciekawych zdarzeń, 
bo już trochę o tej okolicy wiedziałam. 
Wspomnę tylko, że ci sąsiedzi, to było 
małżeństwo co brało ślub na wieży Eif-
fela. Długą drogę dziennikarską prze-
szłam i kilka lat mi zajęła ta droga do 
Zalesinka. Bo od ul. Bema i Ksawciów, 
do ul. Pod Bateriami do Matuszew-
skich, z łącznikiem Symplicjuszem co 
wszystko połączył w całość. Wkrótce 
napisze o Chełmońskich i kto u nich 
mieszkał. Byłam zaskoczona. Najpierw 
przedstawię zdjęcia ilustrujące życie 
Ksawciów. CDN

 Małgorzata Szturomska

Tajemnice Zalesinka 
i zdjęcia ze starego albumu

Zegar stojący Gustav Becker 

Helena Dąbrowska w latach 50. XX w.

Fragment z książki telefonicznej,  
centrala piaseczyńska

Dr Tadeusz Matuszewski z Kawciami w Zalesinku przy ul. Pod Bateriami
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\\\ LESZNOWOLA 

Gmina Lesznowola 
zrezygnowała z wykonania 
otworu wód geotermalnych. 
Jednak, jak podkreśla urząd, 
temat nie jest całkowicie 
zamknięty.

P rzez wiele tygodni w mediach spo-
łecznościowych mieszkańcy gminy 

Lesznowola żyli tematem planowane-
go otworu wód geotermalnych, który 
miał być wykonany w Mysiadle. Jednak 
radni podjęli decyzję, w wyniku której 
gmina nie będzie korzystać z geotermii. 
Przypomnijmy, że energia geotermal-
na wykorzystuje ciepło pochodzące 
z wnętrza ziemi do produkcji energii 
cieplnej i elektrycznej. Uzyskuje się ją 
przez odwierty do naturalnie gorących 
wód podziemnych.

– Temat wykonania badawcze-
go otworu geotermalnego na terenie 
Mysiadła był omawiany na Komisjach 
Merytorycznych Rady Gminy Leszno-
wola. Posiedzenia w tej sprawie odbyły 
się trzy razy – w czerwcu, we wrześniu 
(spotkanie robocze) oraz w listopadzie. 
Radni po dogłębnej analizie warunków 
dofinansowania, możliwości finanso-
wych Gminy Lesznowola oraz potrzeb 
Mieszkańców, zaopiniowali negatyw-
nie i nie wyrazili zgody na podpisanie 

przez Wójta Gminy umowy z Narodo-
wym Funduszem Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Warszawie na 
dofinansowanie wykonania odwier-
tu otworu geotermalnego badawczego, 
wobec czego do podpisania umowy nie 
doszło – wyjaśnia Agnieszka Adamus z 
lesznowolskiego magistratu.  

\\\   Same zalety
Z decyzji gminy nie jest zadowo-

lony radny Marcin Kania, który wielo-
krotnie podkreślał zalety wykorzysta-
nia energii geotermalnej.

– Rezygnacja z wykonania otworu 
wód termalnych w Mysiadle to nie-
gospodarność oraz szkoda wielkich 
rozmiarów. W dobie europejskiego 
przejścia na zieloną energię oraz nad-
chodzących przepisów zakazujących 
m.in. ogrzewania nowych budynków 
użyteczności publicznej paliwami ko-
palnymi, Lesznowola nie powinna po-
zwalać sobie na zmarnowanie takiej 
szansy na rozwój odnawialnych źródeł 

energii. Warto podkreślić także poten-
cjał tych wód w celach rekreacyjnych 
i leczniczych, które mogłyby znacząco 
poprawić jakość życia mieszkańców i 
wspierać rozwój turystyki zdrowotnej 
w naszym regionie – powiedział nam 
radny Marcin Kania.

Dodatkowo radny podkreśla, że 
Lesznowola jest wskazywana jako 
jedna z najlepszych lokalizacji do bu-
dowy ciepłowni geotermalnej na Niżu 
Polskim, a gmina w ostatnim naborze 
NFOŚiGW otrzymała najlepszą pozycję 
punktową.

– Z punktu widzenia warunków 
złożowych warte jest podkreślenia, że 

obszar Piaseczna i Lesznowoli został 
już bardzo dobrze rozpoznany otwo-
rami wiertniczymi, więc prawdopodo-
bieństwo uzyskania zakładanych para-
metrów jest bardzo wysokie. Ponadto z 
dużym prawdopodobieństwem moż-
na przyjąć, że wody te będą bogate w 
pierwiastki o charakterze leczniczym. 
Jak wyglądają tego typu inwestycje i 
jaką cieszą się popularnością, widać na 
przykładzie choćby Wręczy czy Unie-
jowa. Każdy prawdziwy samorządo-
wiec z pewnością też rozumie, że takie 
obiekty, to są wpływy do budżetu gmi-
ny, cały rynek usług towarzyszących, 
który niesie nowe miejsca pracy i także 

nowe podatki – przekazał nam Marcin 
Kania.

\\\   Decyzja nie przekreśla  
geotermii

Urząd twierdzi jednak, że decyzja 
radnych nie przekreśla geotermii cał-
kowicie.

– Nie można powiedzieć, że Gmina 
Lesznowola definitywnie zrezygnowa-
ła z geotermii, natomiast ma obecnie 
inne priorytety inwestycyjne. Najpil-
niejszą potrzebą jest budowa nowych 
szkół, a także budowa i modernizacja 
dróg gminnych – podkreśla rzecznik 
urzędu Agnieszka Adamus.                AD

Geotermia? Gmina nie mówi „NIE”

Przez wiele tygodni w mediach społecznościowych mieszkańcy gminy  
Lesznowola żyli tematem planowanego otworu wód geotermalnych, który 
miał być wykonany w Mysiadle
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Energia geotermalna 
wykorzystuje ciepło, 

pochodzące z wnętrza 
ziemi do produkcji energii 

cieplnej i elektrycznej



10 NR 507 (13) 22 STYCZNIA 2025 AKTUALNOŚCI/SPORT

Powiatowa Rada Seniorów 
coraz bliżej
\\\ POWIAT 

Uchwała w sprawie  
powołania rady została 
podjęta w marcu 2024 roku, 
ale do tej pory nie udało się  
jej stworzyć. Wszystko 
wskazuje jednak na to,  
że w najbliższych tygodniach 
się to zmieni, a wszystko  
za sprawą… Tarczyna!

P rzypomnijmy, że Rada Seniorów 
jest organem doradczym, konsul-

tacyjnym i inicjatywnym. O jej utwo-
rzenie w strukturach powiatu wnio-
skował Krzysztof Kasprzycki, ówczesny 
członek Rady ds. Polityki Senioralnej, a 
obecnie Przewodniczący Rady Powia-
tu, aktywnie działający na rzecz osób 
starszych. 

\\\   Kadencja ma trwać  
30 miesięcy

Powiatowa Rada Seniorów Po-
wiatu Piaseczyńskiego liczyć ma nie 
mniej niż 7 i nie więcej niż 18 osób po-
woływanych na kadencję trwającą 30 
miesięcy. Praca członków Rady ma cha-
rakter społeczny i nie przysługuje im 

dieta oraz zwrot kosztów uczestnictwa 
w sesjach. Z każdej z gmin będzie miała 
maksymalnie po 3 przedstawicieli. 

– Powołanie Rady Seniorów Powia-
tu Piaseczyńskiego umożliwia osobom 
starszym aktywny udział w życiu pub-
liczny, co jest istotne dla zachowania 
ich godności, integracji społecznej oraz 
uczucia pełnoprawnego uczestnictwa 
w życiu społecznym – brzmi uzasadnie-
nie powołania Rady z uchwały z marca 
2024 roku. – Powiatowa Rada Senio-
rów Powiatu Piaseczyńskiego może 
stanowić istotne forum do identyfikacji 
potrzeb osób starszych na poziomie 
lokalnym oraz do wypracowania sku-
tecznych rozwiązań w zakresie opieki 
społecznej, zdrowia, transportu czy 
dostępu do kultury.

\\\   W Tarczynie  
powstanie Rada Seniorów

Problemem w powołaniu Powiato-
wej Rady Seniorów okazał się brak Rady 
Seniorów w Gminie Tarczyn. Zgodnie z 
założeniami, członków powiatowej Ra-
dy mieliby wskazywać właśnie gminni 
radni. Niekoniecznie przedstawicielem 
w strukturach powiatu mieliby zostać 
oni sami, lecz to od ich decyzji zależało-

by to, kto byłby reprezentantem gminy. 
Wszystko wskazuje na to, że problem 
się rozwiązał, bowiem na grudniowej 
sesji uchwalono powołanie Gminnej 
Rady Seniorów Gminy Tarczyn.

– Bardzo mnie cieszy ta uchwała, 
nie tylko ze względu na Powiatową 
Radę Seniorów. To przede wszyst-
kim krok w kierunku oddania głosu 
starszym mieszkańcom, wzięcia pod 
uwagę ich potrzeb i doświadczenia, 
aktywizowania seniorów i integracji 
międzypokoleniowej – powiedział nam 
Krzysztof Kasprzycki, Przewodniczący 
Rady Powiatu.

Agnieszka Deja

Problemem w powołaniu Powiatowej 
Rady Seniorów okazał się brak Rady 
Seniorów w Gminie Tarczyn
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\\\ PIASECZNO 

Zawodnik UKS Return 
Piaseczno przywiózł  
do Polski dwa brązowe medale 
z turnieju w Tajlandii.

J an Dukalski jest zawodnikiem Ucz-
niowskiego Klubu Sportowego Re-

turn Piaseczno. Podczas zawodów w 
Tajlandii tenisista stołowy zdobył dwa 
brązowe medale – w grze pojedynczej 

i grze podwójnej w parze z Tobiaszem 
Główczykiem. Warto dodać, że były to 
drugie w sportowej karierze Janka za-
wody międzynarodowe. 

– Kariera Janka Dukalskiego roz-
wija się w bardzo szybkim tempie. W 
kwietniu tego roku został członkiem 
reprezentacji Polski osób niepełno-
sprawnych. W październiku zdobył 
brązowy medal Grand Prix Polski. 

Ten wynik zaowocował powołaniem 
na dwa międzynarodowe starty – we 
Francji oraz w Tajlandii. W debiucie 
nie udało się stanąć na podium, Janek 
zdobył jednak cenne doświadczenie 
na arenie międzynarodowej. Turniej w 
Tajlandii to już świetna gra i rywalizacja 
o najwyższe cele – brzmi informacja na 
stronie Gminy Piaseczno.

RMK

Jan Dukalski 
z medalami!

Jan Dukalski ze zdobytymi  
brązowymi medalami
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\\\ POWIAT 

Szybki rzut oka na wydarzenia 
sportowe, które miały miejsce 
w powiecie piaseczyńskim  
w miniony weekend.

Z wycięstwa tenisistów stołowych, 
niepokonane koszykarki i rewela-

cyjny występ konstancińskich siatka-
rzy. Zapraszamy do lektury!

\\\   Wygrane  
na dwóch poziomach

To był bardzo dobry weekend dla 
tenisistów stołowych klubu UKS Re-
turn Piaseczno. W piątek, w ramach 
rozgrywek 2. Ligi Mężczyzn, zmierzyli 
się oni u siebie z drużyną TOP Serwis 
Ząbki. Rywalizacja była praktycznie 
jednostronna.

Już w pierwszym starciu Feliks 
Gulan pokonał 3:1 Mikołaja Jurka. Na-
stępnie Borys Massalski ograł 3:0 Jana 
Zgórkę. Obaj wymienieni zawodnicy 
Returnu byli tego dnia w znakomitej 
formie, a po wygrane sięgnęli również 
Maciej Chojnicki i Kacper Weikum. 
Tenisiści stołowi Returnu zdołali roz-

bić przeciwników aż 10:0! To najwyż-
szy triumf piasecznian w obecnym  
sezonie.

Po 10 meczach UKS Return Pia-
seczno ma na swoim koncie 15 punk-
tów – tyle samo co KTS Kozienice, KS 
ATS Nadarzyn i Coccine GKTS Wiązow-
na. Wszystkie te drużyny znajdują się 
za liderem, którym jest KS Bogoria II 
Grodzisk Mazowiecki (20 punktów).

Następne emocje w niedzielę 2 lu-
tego, kiedy to o godzinie 11:00 Piasecz-
no zagra na wyjeździe z Kozienicami.

Powody do zadowolenia mieli tak-
że IV-ligowi reprezentanci UKS-u. Oni 
z kolei bez żadnych problemów pora-
dzili sobie z Maxi Plast Ząbki, osiągając 
rezultat 8:2. 2 lutego czeka ich wyjaz-
dowa potyczka z klubem LUKS Kowala.

\\\   Nowy rok  
– nowe zwycięstwa

Ci, którzy myśleli, że po przerwie 
zimowej uda im się zakończyć feno-
menalną serię koszykarek MUKS Pia-
seczno, musieli obejść się smakiem. 
Zawodniczki z Piaseczna kontynuują 
swoją niesamowitą passę zwycięstw i 
sięgają po kolejne triumfy.

MUKS zaczął 2025 rok od wyjaz-
dowego starcia z ekipą SMS PZKosz II 
Łomianki. Zespół wypracował sobie 
sporą przewagę i zakończył mecz wyni-
kiem 70:35. Dalej kibice również mieli 
ogromne powody do zadowolenia.

W sobotę do Piaseczna przyje-
chały koszykarki SKS Basket Siedlce. 
Już od pierwszych minut widać było, 
że będzie to spotkanie pod dyktando 
MUKS-u. Podopieczne trenera Micha-
ła Walczuka wygrały pierwszą kwartę 
19:9. W drugiej udało im się zwycię-
żyć 18:7, a w trzeciej 17:7. Ostatnia 
odsłona rywalizacji skończyła się 
wynikiem 21:11. Finałowy rezultat  
– 75:34.

Wśród piasecznianek najskutecz-
niejsza była Olga Łaś, która rzuciła 18 
punktów, notując przy tym 3 trafienia 
za 3. 15 oczek dołożyła Aleksandra Pol-
kowska, a 11 Barbara Dyduch.

13 meczów – 13 zwycięstw. Kto 
zdoła zatrzymać rozpędzonego lidera? 
Na kolejny mecz MUKS-u będziemy 
musieli chwilę poczekać – następny 
pojedynek w sobotę 22 lutego o godzi-
nie 13:15 w Warszawie. Przeciwnikiem 
będzie UKS LA Basket Warszawa.

\\\   Powrót  
na zwycięską ścieżkę

Siatkarski SPS Konstancin-Jeziorna 
rozpoczął zmagania w 2. Lidze Mazo-
wieckiej Mężczyzn od szalonego spot-
kania z KS Metro Family Warszawa II. 
Przy stanie 0:2 dla gospodarzy ekipa 
z uzdrowiska zdołała odrobić straty, 
ale w tie-breaku uległa rywalom 13:15. 
W związku z tym na pierwszy ligowy 
komplet punktów w 2025 roku trzeba 
było poczekać do kolejnego meczu.

Sobotnie starcie z UKS Volley Wy-
szków ułożyło się już całkowicie po my-
śli konstancinian. W pierwszym secie 
SPS wygrał 25:23, a w kolejnych 25:21 
i ponownie 25:23.

– W trzeciej partii nie zwalnialiśmy 
tempa! Przeciwnicy robili wszystko, by 

przedłużyć ten mecz, jednak nasza eki-
pa grała skutecznie blokiem i w obro-
nie. Gdy na tablicy widniał wynik 22:18, 
poczuliśmy się zbyt pewnie, a rywale 
doprowadzili do remisu 23:23. Wtedy 
jednak skutecznym atakiem ze środka 
popisał się Mateusz Trzciałkowski, a 
asem serwisowym spotkanie zakoń-
czył Eryk Gumowski! – relacjonuje SPS 
Konstancin-Jeziorna.

Po 12 meczach Konstancin-Jezior-
na zajmuje pozycję wicelidera tabeli, 
tuż za Bankiem Spółdzielczym MMKS 
Mińsk Mazowiecki (różnica 5 punk-
tów).

W najbliższą sobotę o 16:00 w Sta-
rych Babicach SPS spróbuje pokonać 
miejscowy klub NTT Huragan.

Rafał Lipski

Sportowe podsumowanie  
weekendu (17-19 stycznia)

Siatkarze z Konstancina znów zwyciężają!
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„Kariera Janka 
Dukalskiego rozwija się  

w bardzo szybkim tempie”
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    INFORMACJA
Zarząd Powiatu Piaseczyńskiego działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 

1997 r. o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1145) informuje, że na tablicy ogłoszeń 
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14 oraz na stronie internetowej 
www.bip.piaseczno.pl, zamieszczony został szczegółowy wykaz zabudowanej nieruchomości, 
stanowiącej własność Powiatu Piaseczyńskiego, położonej przy ulicy 11 Listopada 59 w Piasecznie, 
oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 43 obręb 72 przeznaczonej do oddania w użyczenie na okres  
5 lat, na potrzeby prowadzenia Rodzinnego Domu Dziecka. 

Wykaz został wywieszony na tablicy ogłoszeń na okres 21 dni od dnia 17.01.2025 r.  
Starosta Piaseczyński Ewa Lubianiec

Wicestarosta Piaseczyński Marta Sulimowicz

    WYCIĄG Z OGŁOSZENIA O PRZETARGACH
Zgodnie z § 6 ust. 5a Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 14 września 2004 r. w sprawie sposobu  

i trybu przeprowadzania przetargów oraz rokowań na zbycie nieruchomości (Dz. U. z 2021 r., poz. 2213),
Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno ogłasza:  

 1.  przetarg pisemny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości Nr 1, oznaczonej jako działki 
ewid. nr 2/124 i nr 2/125 o powierzchni łącznej 21 m2, zabudowanej murowanym garażem  
o powierzchni użytkowej ok. 17,30 m2 położonej w obr. 4 m. Piaseczno przy ul. Energetycznej, 
dla której Sąd Rejonowy w Piasecznie IV Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr  
WA1I/00016159/4; 
Cena wywoławcza nieruchomości – 50.000,00 zł (sprzedaż przedmiotowej nieruchomości będzie 
korzystać ze zwolnienia od podatku VAT wynikającego z art. 43 ust. 1 pkt. 10 ustawy z dnia 11 marca 
2004 r. o podatku od towarów i usług (Dz. U. z 2024 r., poz. 361 ze zm.) w związku z art. 29a ust. 8 
ustawy.  
Wysokość wadium: 2.500,00 zł

Część jawna przetargu odbędzie się w dniu 07.03.2025 r. o godz. 10.00 w budynku Urzędu Miasta  
i Gminy Piaseczno przy ul. Kościuszki 5 w Piasecznie, na I piętrze, pok. 38.
2.  przetarg pisemny nieograniczony na sprzedaż części nieruchomości Nr 2, oznaczonej jako 

działki ewid. nr 2/168 i nr 2/173 o powierzchni łącznej 21 m2, zabudowanej murowanym garażem 
o powierzchni użytkowej ok. 17,96 m2 położonej w obr. 4 m. Piaseczno przy ul. Energetycznej, 
dla której Sąd Rejonowy w Piasecznie IV Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr 
WA5M/00293568/1; 
Cena wywoławcza nieruchomości – 50.000,00 zł (sprzedaż przedmiotowej nieruchomości będzie 
korzystać ze zwolnienia od podatku VAT wynikającego z art. 43 ust. 1 pkt. 10 ustawy z dnia 11 marca 
2004 r. o podatku od towarów i usług (Dz. U. z 2024 r., poz. 361 ze zm.) w związku z art. 29a ust. 8 
ustawy.  
Wysokość wadium – 2.500,00 zł

Część jawna przetargu odbędzie się w dniu 07.03.2025r. o godz. 11.00 w budynku Urzędu Miasta  
i Gminy Piaseczno przy ul. Kościuszki 5 w Piasecznie, na I piętrze, pok. 38.

Ogłoszenie o przetargach na sprzedaż w/wym części nieruchomości zostało wywieszone  
na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno z siedzibą w Piasecznie przy ul. Kościuszki 5  
– na I piętrze, zostało opublikowane na stronach internetowych urzędu www.piaseczno.eu (w zakładce 
nieruchomości Gminy Piaseczno) i BIP oraz zostało zamieszczone w prasie lokalnej.

Bliższych informacji o przetargu i szczegółowych warunkach sprzedaży udziela Wydział Geodezji  
i Gospodarki Gruntami Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno, II piętro, pok. 70, w godzinach pracy urzędu, 
tel. 22 70-17-523.  

II Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno
mgr inż. Robert WidzPiaseczno,  17.01.2025 r.

    INFORMACJA
Starosta Piaseczyński działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r.  

o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024r, poz. 1145 z późn. zm.) informuje, że na tablicy 
ogłoszeń w siedzibie Starostwa Powiatowego w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14 oraz na stronie 
internetowej www.piaseczno.pl w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce Oferty nieruchomości-
-Oferty dzierżawy, zamieszczony został wykaz nieruchomości Skarbu Państwa przeznaczonych 
do oddania w dzierżawę, dot. działek: nr 10/151 z obr. 6 m.Piaseczno, nr 606/5 z obr. Złotokłos  
gm. Piaseczno, nr 177/5 z obr. Julianów gm. Piaseczno, nr 247 z obr. Aleksandrów gm. Góra Kalwaria,  
nr 78/15 z obr. Władysławów gm. Lesznowola.

Powyższy wykaz został podany do publicznej wiadomości na okres od 22.01.2025 r. do 12.02.2025 r.  
oraz zamieszczony na stronie podmiotowej Wojewody w Biuletynie Informacji Publicznej przez okres 
21 dni.   

Starosta Piaseczyński Ewa Lubianiec

 DAM PRACĘ 

 Mała rodzinna firma zatrudni  
- przyuczy pracownika do prac  
budowlanych, remontowo- 
-wykończeniowych, 602 706 468 

Pracowników do serwisu urządzeń  
wentylacyjnych, również  

bez doświadczenia, konieczne  
prawo jazdy kat. B tel. 601 923 395

 Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36 

KUPIĘ 

Kupię bibeloty z mieszkań,  
798 504 823

 Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418 

SPRZEDAM 

 Odzież używana 800kg. Sortowana,  
b. dobra jakość! 605 356 486

 Kuchnia elektryczna. Tanio  
tel. 501 282 098

 Drewno kominkowe, 885910910

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62

 WYCINKA DRZEW Z PODNOŚNIKA  
KOSZOWEGO 15M, RĘBAK, USŁUGI  
MINIKOPARKAMI 2 I 3 TONY, KOPARKO-
-ŁADOWARKA, PORZĄDKOWANIE  
TERENÓW ZIELONYCH, WYBURZENIA,  
NIWELACJA TERENU TEL. 537 537 450

 Sprzedaż i montaż okien i drzwi  
wew. i zew. Rolety zew., wew. żaluzje,  
plisy, moskitiery. Parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223

 Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje samowoli 
budowlanych sprzed lat, KIEROWNIK  
BUDOWY, tel. 695 451 655

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63

 Docieplanie budynków, szybko,  
tanio, solidnie tel. 502 053 214

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej  
508 65 20 30

 Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875 

 Hydraulik, złota rączka, tel. 733159220 

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki 
tel. 607 378 288

 Dach - Awaria?... Dzwoń - 530731484 

 TYNKI GIPSOWE I TRADYCYJNE 
604415352

 Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, 
siatka + montaż producent  
tel. 503 572 046

 Malarskie tanio  
tel. 22 7277747, 501 976 533

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997

 Anteny, Internet, Konfiguracja.  
Zadzwoń 501700315 

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

 Hydraulika, Tel. 608 49 42 44

 Kominiarz tel. 500 214 632 

 Wywóz gałęzi 519874891 

 ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

 Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223, 601 623 480

 Przeprowadzki tel. 505 591 721 

 Spawanie, tel. 608 030 808

 DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna  
- wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY.  
Wykonujemy nowe i modernizujemy  
istniejące instalacje. Tel. 608 030 808

 Wycinka drzew tel. 505 591 721

 Odwodnienia działek, minikoparka  
tel. 537 537 450

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

 Budowa domów, rozbudowy,  
tel. 730 358 998

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721

 Ocieplenia, elewacje, tel. 730 358 998

 Pokrycia dachowe, tel. 730 358 998

AUTO-MOTO KUPIĘ

 Skup kamperów, przyczep  
kempingowych 505 530 300  

 SKUP AUT NA KASACJĘ 50820673

 Skup aut 2010-2023r. 505 530 300

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

 Kupię lokal na siedzibę firmy  
w Piasecznie – BIURO – 150-200 m2,  
duże okna * wysoki standard,  
oferty: iwona@esteticagroup.pl

 Kupię za gotówkę każdą  
nieruchomość; udziały, spadki, wady 
prawne, zadłużenia. Tel. 786-805-828

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Sprzedam 4,30 ha na granicy  
gminy Chynów i gminy Prażmów,  
tel. 608 867 053

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

 Mieszkanie 32 m2, Góra Kalwaria  
tel. 886 273 546

 Pawilon 28m2 Piaseczno,  
ul. Szkolna 13C, „Pod Kopułą”, nr 18A, 
509867238

 Powierzchnia magazynowa  
i produkcyjna do wynajęcia  
w Logistic park Good Point Karczew  
tel. 609 964 441

NAUKA 

 Matematyka, 664 438 144

FINANSE 

 Kredyt tel. 513-654-277

ZDROWIE 

 PROTEZY ZĘBOWE. Naprawa.  
Piaseczno i okolice. Tel.: 513 919 815

    
INFORMACJA

Starosta Piaseczyński działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r.  
o gospodarce nieruchomościami (tj. Dz. U. z 2024 r. poz. 1145, 1222, 1717, 1881.) informuje, iż na 
tablicy ogłoszeń w siedzibie Starostwa Powiatowego w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14, oraz na stronie 
internetowej www.piaseczno.pl, zamieszczony został wykaz dot. nieruchomości Skarbu Państwa 
przeznaczonych:
•  do oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 3 lat, działki ew. nr  36/2 oraz 

działki ew. nr 38/1 z obrębu Mysiadło gm. Lesznowola, uregulowanych w KW nr WA5M/00357020/5
•  do oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 3 lat, działki ew. nr  38/5 oraz 

działki ew. nr 38/10 z obrębu Mysiadło gm. Lesznowola, uregulowanych w KW nr WA1I/00030916/3
Powyższy wykaz został podany do publicznej wiadomości na okres od 22.01.2025 r. do 12.02.2025 r.  

oraz zamieszczony na stronie podmiotowej Wojewody w Biuletynie Informacji Publicznej przez okres 
21 dni.   

Starosta Piaseczyński Ewa Lubianiec

      

INFORMACJA
Burmistrz Miasta i Gminy Góra Kalwaria działając na podstawie art 35 ust. 1 ustawy z dnia  
21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami (t.j.  Dz. U. z 2024 r. poz. 1145) informuje, że na 
tablicy ogłoszeń w siedzibie Urzędu MiG Góra Kalwaria, przy ul. 3 Maja 10 oraz na stronie internetowej 
www.bip.gorakalwaria.pl w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce ogłoszenia dla Wydziału 
Gospodarowania Mieniem i Geodezji, zamieszczony został wykaz lokali do oddania w najem, na okres 
do 3 lat:
1.  Lokal o pow. 14 m2, położony przy ul. 3 Maja 1 w mieście Góra Kalwaria, obr. 1-01, na części działki 

ewid. nr 98/1, KW WA5M/00252164/0, celu prowadzenia działalności handlowej i/lub usługowej.
2.  Lokal o pow. 4,16 m2, położony przy ul. 3 Maja 1 w mieście Góra Kalwaria, obr. 1-01, na części działki 

ewid. nr 98/1, KW WA5M/00252164/0, celu prowadzenia działalności handlowej i/lub usługowej.
Wykaz został podany do publicznej wiadomości na okres 21 dni licząc od dn. 22.01.2025 r.
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